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Z	Á	P	I	S	N	I	C	A	

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Dražkovce 
konaného dňa 4.4.2019 o 18.00 hod.  

v kancelárii starostky obce Dražkovce 
 

Prítomní: poslanci -  podľa prezenčnej listiny 
                starostka obce 
                hlavná kontrolórka obce 
 
Ďalší  prítomní:  Ing. Zdenko Šalaga, p. Jozef Málik, p. Radovan Zigo 
 
Program zasadnutia: 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa, overovateľov, voľba návrhovej komisie  
2. Schválenie programu 
3. Návrhy a pripomienky občanov 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5.Správa  o kontrolnej  činnosti hlavnej kontrolórky obce  za  rok  2018    
6.Schválenie VZN č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy    
a prevádzku na žiaka ZUŠ zriadenej na území obce Dražkovce 
7.Prerokovanie a schválenie spôsobu prevodu časti majetku obce KN C 338 
s výmerou cca 160 m2 – žiadateľ Janík Martin 
8.Opätovné prerokovanie a schválenie spôsobu prevodu majetku obce KN C 252/18    
o výmere 160 m2 – žiadatelia Ing. Stahlová Stanislava a Havrilová Katarína 
9.Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2019 
10.Rôzne 
11. Záver 
 
 
Ad 1/ Na úvod prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka obce p. Eva 
Gáborová. Konštatovala, že je  prítomných  6  zo  7 poslancov (ospravedlnený bol 
Jozef Sitár), účasť  je  teda  86%-ná a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 
Za zapisovateľa bola určená: Ing. Anna Smereková 
Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Eduard Záborský, Doc. MUDr. Branislav 
Kolarovszki 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Ján Štefanides, Ing. Róbert Krasnec 
 
Starostka obce dala hlasovať o predloženom návrhu na voľbu návrhovej komisie. 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Doc. MUDr.Branislav Kolarovszki, PhD., Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko,    
Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides , Ing. Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh na zloženie návrhovej komisie bol schválený. 
 
 
 
Ad 2/ Starostka obce p. Eva Gáborová predložila návrh na schválenie programu 
zasadnutia uvedeného  na  pozvánke + návrh na zmenu poradia bodov na základe 
požiadavky hlavnej kontrolórky 
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Hlasovanie poslancov: 
Za: Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD., Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko, 
Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides , Ing. Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh programu zasadnutia v znení  predloženej  zmeny  bol 
schválený. 
 
Ad 3/ Návrhy a pripomienky občanov: 

a) Pán Zigo predstavil ponuku verejného osvetlenia od SSE. Poslanci sa po 
vypočutí ponuky dohodli, že získame ďalšie cenové ponuky od konkurenčných 
firiem a tiež, že starostka preverí, za akú sumu by pán Brnčal povymieňal 
svietidlá (cena montáže) 

b) Pán Málik predstavil ponuku na akciu „Dražkovské hody“. 
 
Ad 4/ Kontrola plnenia uznesení: 

a) Stretnutie poslancov a starostov Dražkovce, Diaková a Dolný Kalník bude 
9.4.2019 o 18.00 hod. v kancelárii starostky obce Dražkovce 

b) Otvorené ostalo: návrh p.Jaroslava Doma na retardér pri športovom areáli 
 
Ad 5/ Hlavná kontrolórka  obce oboznámila  prítomných  s obsahom správ o kontrolnej  
činnosti.  Poslanci  vzali  obidve  správy  na  vedomie.   
 
Ad 6/ VZN č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy 
a prevádzku na žiaka ZUŠ zriadenej na území obce Dražkovce  bolo  prerokované  
a následne  dala  starostka  hlasovať  o predloženom návrhu  VZN. 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD., Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko, 
Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides , Ing. Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh  VZN č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov určených na 
mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ zriadenej na území obce Dražkovce     bol  schválený.   
 
Zároveň hlavná kontrolórka  navrhla  uskutočniť  tematickú  kontrolu v súkromnej  ZUŠ  
so  sídlom  v Dražkovciach. 
Následne dala  starostka  hlasovať  o ukladacom uznesení,  aby  hlavná kontrolórka  
obce  uskutočnila  tématickú  kontrolu  v súkromnej  ZUŠ  so  sídlom  v Dražkovciach.   
  
Hlasovanie poslancov: 
Za: Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD., Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko, 
Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides , Ing. Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh  na  uskutočnenie  tematickej  kontroly  v súkromnej  ZUŠ  so  sídlom  
v Dražkovciach  bol  schválený.   
 
Ad 7/ Prerokovanie a schválenie spôsobu prevodu časti majetku obce KN C 338 
s výmerou cca 160 m2, resp. žiadosť o prenájom majetku – žiadateľ Janík Martin: 
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Žiadosť sa prerokovala – návrh na schválenie spôsobu prevodu bol zamietnutý. 
Obecné zastupiteľstvo je  prístupné  rokovať o dlhodobom  prenájme,  je  však  
potrebné,  aby  si  p.Janík  dal  vypracovať  geometrický  plán.  
 
 
Ad 8/ Opätovné prerokovanie a schválenie spôsobu prevodu resp. prenájmu  majetku 
obce  - KN C 252/18 o výmere 160 m2 – žiadatelia Ing. Stahlová Stanislava a Havrilová 
Katarína: 
Návrh bol prerokovaný a následne  dala  starostka  hlasovať o spôsobe  prenájmu  
majetku  obce z dôvodu  hodného  osobitného  zreteľa a síce  KN-C parcely  č.  252/18 
vo výmere  160 m 2. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Doc. MUDr.Branislav Kolarovszki, PhD., Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko,    
Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides , Ing. Eduard Záborský 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh, že  KN-C parcela    č.  252/18  vo  výmere  160 m 2 bude  daná do 
prenájmu  z dôvodu  hodného  osobitného  zreteľa  žiadateľkám – Ing. Stanislave  
Stahlovej  a Kataríne  Havrilovej  bol  schválený. 
 
Ad 9/ Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2019: 
Rozpočtové  opatrenie  č.  1  bolo  doručené  všetkým poslancom  spolu  s materiálmi,  
bolo  poslancami  prerokované  a následne  dala  starostka  o ňom hlasovať.  
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Doc. MUDr.Branislav Kolarovszki, PhD., Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko,    
Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides , Ing. Eduard Záborský 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh rozpočtového  opatrenia   č. 1 bol  schválený.   
 
Ad 10/ Rôzne: 
10.1.: Starostka informovala o návrhu p. Šurinovej a p. Počila o zmene priemyselnej 
zóny obce – bolo dohodnuté, že to nechceme meniť 
 
10.2.: Starostka informovala, že sa rieši na webovej stránke obce sekcia „Návrhy 
a pripomienky občanov“. 

10.3.: Starostka predstavila návrh na digitalizáciu kroniky obce Dražkovce – návrh bol 
všetkými prítomnými poslancami odsúhlasený 

10.4.: Oprava výtlkov na obecných komunikáciach – bolo dohodnuté, že stavebná 
komisia zistí čo treba opraviť a koľko to bude stáť. 

10.5.: Padol návrh na premiestnenie kontajnerov  pri OÚ, aby boli premiestnené ku 
COOP Jednota, alebo na pozemok zboku OÚ, čím sa zväčší parkovisko pri OÚ. 

10.6.: Boli dohodnuté nasledovné kultúrne akcie v obci:  
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1.6.2019 – Deň detí s policajtmi 

Deň rodiny – je potrebné dohodnúť konkrétny termín – bude riešiť kultúrna a športová 
komisia. 

10.7.: p. Marek Šimko dal návrh na vybudovanie oddychovej zóny na obecnom 
pozemku nad Dražkovcami. 

10.8.: Je potrebné doriešiť správne vytýčenie a zakreslenie potoku v obci 
a vysporiadanie súkromného pozemku v koryte potoka – má doriešiť správa Povodia 
rieky Váh. 

Na záver prítomným poďakovala za účasť a zasadnutie  ukončila starostka obce p. 
Eva Gáborová. 

 
V Dražkovciach, dňa 24.4.2019 
 
 
Zapísala:  Ing. Anna Smereková ............................................................ 
 
Overili:  Ing. Eduard Záborský ............................................................ 
 

Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki.......................................... 
 

 
 
 

.................................................................... 
Eva Gáborová - starostka  obce 


